

**2012**

**CHAPTER 20**

*An Act to amend The Legislative Assembly  
and Executive Council Act, 2007*

**2012**

**CHAPITRE 20**

*Loi modifiant la Loi de 2007 sur  
l'Assemblée législative et le  
Conseil exécutif*

2012

## CHAPTER 20

An Act to amend *The Legislative Assembly and Executive Council Act, 2007*

(Assented to May 16, 2012)

HER MAJESTY, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of Saskatchewan, enacts as follows:

**Short title**

1 This Act may be cited as *The Legislative Assembly and Executive Council Amendment Act, 2012*.

**S.S. 2007, c.L-11.3, section 8.1 amended**

**2 Subsection 8.1(2) of *The Legislative Assembly and Executive Council Act, 2007* is repealed and the following substituted:**

“(2) Subject to subsection (3), general elections following the general election held in accordance with subsection (1) must be held on the first Monday of November in the fourth calendar year after the last general election.

“(3) If the writ period for a general election to be held in accordance with subsection (2) overlaps with the writ period for a general election to be held pursuant to subsection 56.1(2) or section 56.2 of the *Canada Elections Act*, the general election must be held on the first Monday of April in the calendar year following the calendar year mentioned in subsection (2).

“(4) In this section, ‘**writ period**’ means the period commencing on the day that a writ is issued for an election and ending on polling day for that election”.

**Coming into force**

3 This Act comes into force on assent.

**2012**

## **CHAPITRE 20**

Loi modifiant la *Loi de 2007 sur l'Assemblée législative et le Conseil exécutif*

(Sanctionnée le 16 mai 2012)

SA MAJESTÉ, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative de la Saskatchewan, édicte :

**Titre abrégé**

**1** *Loi de 2012 modifiant la Loi de 2007 sur l'Assemblée législative et le Conseil exécutif.*

**Modification de l'article 8.1 du ch. L-11.3 des L.S. 2007**

**2** **Le paragraphe 8.1(2) de la *Loi de 2007 sur l'Assemblée législative et le Conseil exécutif* est abrogé et remplacé par ce qui suit :**

« (2) Sous réserve du paragraphe (3), les élections générales postérieures à l'élection générale tenue en application du paragraphe (1) ont lieu le premier lundi de novembre de la quatrième année civile depuis la dernière élection générale.

« (3) Si la période électorale d'une élection générale prévue au paragraphe (2) chevauche la période électorale d'une élection générale prévue en application du paragraphe 56.1(2) ou de l'article 56.2 de la *Loi électorale du Canada*, l'élection générale aura lieu le premier lundi d'avril de l'année civile suivant l'année civile visée au paragraphe (2).

« (4) Au présent article, "**période électorale**" s'entend de la période qui commence le jour de la délivrance du bref d'élection et qui se termine le jour du scrutin de cette élection ».

**Entrée en vigueur**

**3** La présente loi entre en vigueur sur sanction.

